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Zápis č. 2/2012 
ze schůze VV RS ČSTV Jihlava 

 

 

 

 

 

 
1. Úvodní slovo předsedajícího a schválení programu jednání 

Předsedající RS ČSTV Jihlava v úvodu přivítal přítomné členy VV na zasedání VV a minutou 

ticha uctili památku zesnulého předsedy pana Jiřího Šmrhy. Dále všechny seznámil s programem 

jednání. Program jednání VV RS ČSTV Jihlava byl všemi přítomnými schválen v podobě, v jaké byl 

předložen předsedajícím RS ČSTV Jihlava.  

 

2. Zpráva ředitele RS ČSTV Jihlava 

 Kontrola závěrů a usnesení 
Usnesení 1-6/2012 byla splněna. 

  

V úvodu stručně zhodnotil jednání 24. VH RS ČSTV Jihlava, která proběhla 20.6.2012 a zvolila nový 

výkonný výbor RS ČSTV Jihlava.  V této souvislosti proběhla dle článku IX odst. 4 stanov i volba 

místopředsedy. Navržen byl kandidát Martin Háj, předseda BK Jihlava. 

 

Usnesení č. 7/2012 

VV RS ČSTV Jihlava jednohlasně zvolil za místopředsedu RS ČSTV Jihlava pana Martina 

Háje. 

 

Dále byl výkonnému výboru předložen aktualizovaný návrh jednacího řádu VV RS ČSTV Jihlava. 

 

Usnesení č. 8/2012 

VV RS ČSTV Jihlava schválil jednací řád VV RS ČSTV Jihlava. Jednací řád je přílohou tohoto 

zápisu. 

 

 Ekonomika RS ČSTV Jihlava 2012 

 

Členové VV byli seznámeni s ekonomickými výsledky RS ČSTV Jihlava za rok 2012. Z plánovaného 

rozpočtu bylo prozatím vyčerpáno 76,1 %. Příjmy se v současné době pohybují ve výši 29,86 % plánu, 

nicméně v průběhu měsíce října bude realizována smlouva s KO ČSTV Kraje Vysočina o poskytování 

Datum konání: 11. října 2012 v 8,30 hod., ukončení v 9,55 hod. 

Místo konání:  Jihlava, zasedací místnost RS ČSTV Jihlava 

Předsedající:  Ing. Vítězslav Holub – ředitel RS ČSTV Jihlava 

Přítomni: Mgr. Havlík Jiří, Háj Martin, Ing. Doležal Josef, Skočdopole 

Jindřich 

Omluveni:   

Procentuální vyjádření: 80  %,  RVV byl usnášení schopný (Jiří Šmrha – úmrtí) 

Předložené materiály: 
1. Hospodaření RS ČSTV Jihlava k 30.9.2012 

2. Návrh rozdělení dotace na mládež – 2 část 

Program: 
1. Úvodní slovo předsedajícího, schválení 

programu jednání 

2. Zpráva ředitele RS ČSTV Jihlava  

 Zhodnocení VH RS ČSTV Jihlava 

 Kontrola usnesení  

 Ekonomika RS ČSTV Jihlava 2012 

 Návrh pro VH na rozdělení dotace Kraje 

Vysočina na mládež – 2. část 

 Projednání smlouvy o poskytování služeb mezi 

KO ČSTV a RS ČSTV 

 Příprava volební 25. VH RS ČSTV Jihlava 

 Problematika statutárních orgánů RS ČSTV 

Jihlava – volba místopředsedy dle čl. IX odst. 4 

3. Diskuse, závěr a usnesení 
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služeb, jejíž hodnota by měla činit 290 tis. Kč. Dále byla podána žádost na Město Jihlava o dotaci ve 

výši 240 tis. Kč. O této dotaci by mělo rozhodovat zastupitelstvo města na svém jednání dne 

30.10.2012.  

 

Dále VV RS ČSTV Jihlava projednal materiál podmínky pro práci volených orgánů v novém 

volebním období 2012-2016 a shodl se na následujícím usnesení: 

 

Usnesení č. 9/2012 

VV RS ČSTV Jihlava schválil následující: 

1. Předseda, členové VV RS ČSTV Jihlava, členové Revizní komise a předsedkyně Revizní 

komise pracují bez nároku na odměnu za výkon funkce. 

2. Náhrada jízdních výdajů, které prokazatelně souvisí s výkonem funkce ve výši 5,- Kč za 

jeden ujetý kilometr. 
 

 Návrh na rozdělení dotace Kraje Vysočina na mládež – 2. část 

 

Kraj Vysočina poskytl pro rok 2012 dotaci členům Všesportovního kolegia kraje Vysočina ve výši 

4 000 000,- Kč. Pro RS ČSTV Jihlava byla vypočítána dotace na členy do 18 let věku (včetně) ve výši 

431 269,- Kč. Valná hromada na svém zasedání rozdělila část dotace ve výši 412 920,- Kč na 

jednotlivé TJ a SK. Vzhledem k neúčasti TJ Stáj u Zlatého potoka na VH nebude tato dotace ve výši 

720,- Kč této TJ přidělena. K dalšímu rozdělení tak zbývá 18 349,- Kč + 720,- Kč, tj. 19 069,- Kč. VV 

RS ČSTV Jihlava rozdělil tuto částku pro následující TJ, SK:  

 

Usnesení č. 10/2012 

Rozdělení dotace Kraje Vysočina na mládež – 2. část 

1. OS 1. FC Batelov 3 000,- Kč 

2. SK ST Třešť 1 000,- Kč 

3. TJ Sokol Kamenice 2 500,- Kč 

4.  SK OK Jihlava 2 500,- Kč 

5. FSC Stará Říše 2 069,- Kč 

6. TJ Sokol Stonařov 1 500,- Kč 

7. MASPV Mrákotín 1 000,- Kč 

8. TJ Podyjí Černíč 2 500,- Kč 

9. ROJIN-LIJANG 1 000,- Kč 

10. SK Vodomílek 2 000,- Kč 

Celkem 19 069,- Kč 

 

Členové VV RS ČSTV Jihlava byli seznámeni se zněním smlouvy o poskytování služeb, která bude 

uzavřena s Krajskou organizací ČSTV Kraje Vysočina. Zároveň byl členům VV vysvětlen postup 

realizace této smlouvy. 

 

Usnesení č. 11/2012 

VV RS ČSTV Jihlava schválil následující: 

1. Smlouvu o poskytování služeb s KO ČSTV Kraje Vysočina (viz příloha č. 2 tohoto zápisu) 

2. Smlouvu o poskytnutí půjčky KO ČSTV Kraje Vysočina (viz příloha č. 3 tohoto zápisu) 

 

 Příprava 25. VH RS ČSTV Jihlava 

 

Vzhledem k úmrtí pana předsedy, projednal VV RS ČSTV Jihlava otázku statutárních orgánů a 

konstatoval, že dle stanov RS ČSTV Jihlava jsou statutárními orgány místopředseda a ředitel.  Není 

proto z tohoto důvodu nutné svolávat mimořádnou valnou hromadu pro volbu předsedy. VV RS 

ČSTV Jihlava rozhodl, že volba nového předsedy se uskuteční na řádné valné hromadě v pořadí již 

25., které bude svolána v prvním čtvrtletí roku 2012. 

 

4. Diskuse, závěr a usnesení 

 

 Informace o valné hromadě ČSTV, která se uskuteční 1.12.2012. Na této VH bude navrhováno 

přejmenování organizace a dále drobné úpravy Stanov.  
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 Informace o nákupu nového počítače a monitoru pro ekonomku paní Němcovou. 

 Informace o záměru vytvořit nové webové stránky RS ČSTV Jihlava, které by odpovídaly 

současnému trendu. 

 Informace o jednáních na magistrátu města Jihlava ohledně dělení dotací tzv. z loterií pro TJ, SK. 

 Informace o spolupráci s OFS ohledně dotací MŠMT z programu IV. – údržba a provoz TVZ. 

Dále byly podány informace o sběru žádostí na tento program pro rok 2013. 

 Informace o tvorbě předvolebního bulletinu, který mapuje záměry politických stran v oblasti 

sportu. Tento bulletin byl rozeslán do všech TJ, SK. 

 Informace o předložení projektu na mezinárodní organizaci ISCA (International Sport and Culture 

Association) s názvem Ice inspiration for the youngest children. 

 Diskuse byla dále vedena k jednotlivým bodům jednání. 

 

V závěru předsedající RS ČSTV Jihlava poděkoval všem přítomným za účast na jednání. 

Termín dalšího jednání VV RS ČSTV Jihlava nebyl dohodnut, bylo konstatováno, že bude svolán dle 

potřeby v dostatečném předstihu.  

  

 

Zapsal dne 11. 10. 2012 

 Ing. Holub Vítězslav 


